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Datum 2023-08-30 

 

Tid Kl. 13:00  

 

Plats B- och C-salen, kommunhuset, Sollefteå 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 
Övriga   

närvarande Åsa Nilsson, språkcoach äldreomsorg 

 Helen Swenson, enhetschef  

 Siv Sjödin, kanslichef 

 Katarina Elfgren Jonasson, sekreterare 

 

 

 

 

Underskrifter Sekreterare: ………………………………………… 

   Katarina Elfgren Jonasson §§ 18 – 24 

 

 

 

 Ordförande: ………………………………………… 

  Kjell-Åke Sjöström (V) §§ 18 – 24 

 

 

  

 Justerare: ………………………………………… 

  Inger Eriksson (SPF) §§ 18 – 24  

 

 

 
  

 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, 
www.solleftea.se 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  

Namn När- 

var- 

ande 

Tjg. 

ers. 

Omröstning Reservation Anteckning 

§ § § § 

Ledamöter, kommunen        

Kjell-Åke Sjöström (V) x       Ordförande 

Jerry Mähler (C)   ---       

John Åberg (S) x       

Ledamöter, föreningar        

Folke Lindgren (PRO) ---       

Örjan Eriksson (PRO) x       Vice ordförande 

Paula Hällsten Sjögren (PRO) x        

Bengt Nilsson (PRO) x       

Carina Pettersson (SKPF) ---       

Vivan Strömqvist (SKPF) x          

Inger Eriksson (SPF) x       

Ersättare, föreningar        

Karin Engström (PRO) x x      Ersätter Folke Lindgren 

Ann-Christine Norman (PRO) x       

Lars Gradin (PRO) X       

Henry Jönsson (PRO) x       

Lisbet Berglund (SKPF) x x     
Ersätter Carina Pettersson 

Jim Abrahamsson (SKPF) ---        

Eva Persson (SPF) x      
 

 

 
Val av justerare 
Inger Eriksson (SPF) utses till justerare av dagens protokoll. 

 

Dagordning 
Dagordningen godkänns.   

 
 
 
 
 

KPR protokoll 2023-08-30
(Signerat, SHA-256 CC64E50D516D341EFDD245415D31DE58C1F57C17CF8834AF05F57CA6FDA9866A)

Sida 2 av 14



    

 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunala Pensionärsrådet 
 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2023-08-30 

 

 

3 (13) 

 
Dagordning   
 

  
§ 18 ....................................................................................................................... 4 

Föregående protokoll ............................................................................................. 4 

§ 19 ....................................................................................................................... 5 

Information om språkutbildningens utveckling ....................................................... 5 

§ 20 ....................................................................................................................... 7 

Information om stadstrafik PAXA ........................................................................... 7 

§ 21 ....................................................................................................................... 9 

Utbildning kommunorganisation ............................................................................ 9 

§22 ...................................................................................................................... 10 

Övriga frågor ....................................................................................................... 10 

§ 23 ..................................................................................................................... 12 

Delgivning av handlingar ..................................................................................... 12 

§ 24 ..................................................................................................................... 13 

Kommande möte ................................................................................................. 13 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

KPR protokoll 2023-08-30
(Signerat, SHA-256 CC64E50D516D341EFDD245415D31DE58C1F57C17CF8834AF05F57CA6FDA9866A)

Sida 3 av 14



    

 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunala Pensionärsrådet 
 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2023-08-30 

 

 

4 (13) 

§ 18 

 

Föregående protokoll 
 
Beslut 
Mötesprotokollet från 2023-05-30 läggs till handlingarna. 

 

Kommentarer: 

§ 10 Uppföljning från föregående möte om förtroenderåd. 

Förtroende råd fungerar fortfarande inte. 

 

§ 11 Rättelse kring tolkning av text från föregående möte 2023-05-30 om att Sollefteå 

kommun har en bättre situation än andra kommuner på grund av etablering av 

Hamreområdet och Försvarsmakten.  

Än har inte Hamreområdet genererat några intäkter.  

 

Ingen i Junsele på Gunillagården har fått information om att inkomma med skrivelse för 

hjälpmedelsavgifter.  

 

Fråga: Ska det tas beslut på kommunstyrelsen utan att ha fått in några synpunkter från de 

som arbetar med hjälpmedel? Ja, det ska tas beslut om det på kommunstyrelsen på tisdag. 

Den punkten finns med på dagordningen. 

  

Ny fråga: Vad har utskottet sagt om hjälpmedelsavgifter?  

Ordförande svarar att utskottet ser positivt på detta. 
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§ 19 

 

Information om språkutbildningens utveckling 
 

Beslut 
Pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna. 

 

Informationer 

Åsa Nilsson, språkcoach informerar om språkutbildnings utveckling.  

Åsa träffade under 2022 35 vikarier på Solgården och Skärvstagården för språkutbildning, 

varje träff innefattar olika ämnen och anpassas utefter vikariernas behov. De som ingår i 

dessa språkutbildningar är vårdassistenter som kommit via AME, Arbetsförmedlingen 

eller Försörjningsstöd. Det börjar med att de får en praktikplats i städet eller i köket, 

samtidigt som de går på SFI varje vecka.  

Metodrum är iordningställt som ett vård rum för att praktiskt kunna lära ut kring 

bemötande, hygienvård, påklädnad, borstning av tänder, matning med mera.   

 

Språkombud ska utbildas för att i sin tur kunna utbilda fler. Kramfors kommun har 

språkombud på alla arbetsplatser och i Sollefteå fanns ingen då Åsa började denna tjänst i 

april 2022. Det köptes då in tjänsten från Kramfors, Åsa är nu utbildad till språkombud 

och kan därmed utbilda i Sollefteå kommun. Språkutbildning är ett ettårs projektet som 

tar slut 31 december 2023. Det finns för nuvarande 17 språkombud i kommunen. Dessa 

språkombud ska hjälpa till med språk, även till svenska medborgare t.ex. dyslektiker. Det 

visas hur man loggar in på datorer och hur man läser mejl bland annat.  

 

Fråga: Vad ska ett språkombud göra? 

Hjälpa och ge stöttning av språk, hjälpa enhetschefer med att förenkla papper och 

blanketter bland annat.  

 

Ny fråga: Har ni märkt en radikal förändring efter dessa språkutbildningar? 

Åsa säger att hon träffar personerna sporadiskt och att alla måste hjälpa till på 

arbetsplatserna. Alla som är med i språkutbildning ska genomföra ett test efter 6 månader 

för att följa utvecklingen.  

 

Pärm har upprättats som ett hjälpmedel för hur man till exempel värmer julmat, för att 

inte värma fel matvaror. Förklaring för vilka maträtter man använder lingonsylt till skapas 

genom bilder på maten. Bilderna är gjorda för att de som inte kan läsa ska kunna förstå 

dem.  

 

Åsa skickar runt ett utdrag under sittande möte på ett provresultat som uppvisar hur 

språkutvecklingen för en vikarie på första provet och på nästa prov 6 månader senare för 

samma person. Betydligt bättre resultat på det senare provet.  
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Ny fråga: Finns det språkombud på alla enheter nu? 

Nej inte ännu. 

 

Ny fråga: De anställda du jobbar med, tycker dom att detta är positivt eller är det inte 

bra? De är väldigt positiva till språkutbildningen.  

 

Ny fråga: Hur klarar man det hela om man inte är språkkunnig kring medicin t.ex? 

De får inte ge medicin, de får göra enklare saker.  

 

Språkutbildning är jätteviktigt. Det måste framföras att det inte är någon fara att fråga 

om man är osäker i stället för att göra något man inte är helt säker på.   

 

Ny fråga: Känner du att du är färdig i detta?  

Nej, vi behöver hitta en lösning för språkutbildning så vi kan behålla medarbetare. 

Jätteviktigt! De äldre måste vara trygga med oss.  
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§ 20 

 

Information om stadstrafik PAXA 
 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna. 

 

 

Informationer 

Helen Swenson, enhetschef informerar om projektet stadstrafik PAXA. 

Anropsstyrda turer körs om någon beställt en resa i förväg, de körs med en mindre buss. 

Det pågår ett ettårigt projekt för stadstrafik PAXA mellan Din Tur och Sollefteå kommun. 

Allt är ännu inte klart men det är satt ett preliminärt datum till den 9 december för ett 

event i centrum för uppvisning av denna buss, broscher och karta. Preliminärt datum för 

att denna buss ska vara i bruk är satt till den 10 december. I bussen kommer det att finnas 

13 sittplatser, 3 klaffsäten, 6 ståplatser och 1 plats för rullstol/rullator/barnvagn.  

 

Biljett kommer att vara bokningsbar via app eller att man ringer till Din Tur kundcenter. 

Medborgarservice kommer kunna hjälpa till med användning av app. Har man rullator, 

rullstol eller barnvagn med sig så behöver man uppge detta i bokningen för att se så det 

finns plats för detta. Om platsen redan är upptagen kommer bussen att köra en runda till. 

Kostnaden för att åka med denna buss kommer att vara densamma som en vanlig 

bussbiljett och den går utöver de ordinarie ringlinjerna.  

 

Din Tur vill se över hur man kan få fler personer att använda sig av bussförbindelse. 

Säffle kommun har testat detta och det har slagit väl ut samt så är även Sundsvall på gång 

att testa detta.  

 

Fråga: Kommer dessa hållplatser bli utmärkta på något vis? 

Det kommer att finnas en app som heter PAXA där man bokar sin plats. I appen kommer 

det att synas vart bussen befinner sig, hållplatser samt ens egen position.  

 

Helen visar en kartbild över platser denna buss kommer att kunna hämta och lämna 

medborgare på.  

 

Ny fråga: Är detta inom tätorten? 

Ja, det är i tätorten. Detta ska testas och sedan utvärderas för att se om det ska utökas.  

 

Ny fråga: De som har ärende till sjukhuset, kan de använda sig av denna buss? 

Då måste man boka en sjukresa, tanken är inte att konkurrera med taxiverksamheten. 

 

Säffle kommun är bra att jämföra mot Sollefteå kommun då de båda kommunerna ser 

liknande ut. Om detta ger bra resultat så finns det risk för att ringlinjen tappar sina 

passagerare och ersätts med denna buss. Den är användarvänlig.  
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Ny fråga: När ska denna buss börja gå? 

Bussen blev beställd under föregående vecka och den beräknas att komma i början av 

december och preliminärt vara i bruk den 10 december.   

 

Det kommer finnas uppställningsplatser för bussen om det inte är några som åker den.  

Betalningsmöjlighet på bussen kommer att finnas med betalkort. Körtider under vardagar 

kommer att vara mellan 06.00-21.00 och på lördagar 10.00-21.00. Denna buss ska ersätta 

de tomma stadsbussarna som går.  

 

Ny fråga: Kommer man kunna köpa månadskort? 

Nej inte till att börja med, vi får ser vad som händer på sikt.  

 

Helen kommer att medverka på nästa KPR den 31 Oktober för att informera om app och 

även hjälpa till med användandet av den efter mötet.  

 

Sekreterare skickar ut bildspel efter mötet.  
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§ 21 

 

Utbildning kommunorganisation 
 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna.  

 
 

Informationer 

Siv Sjödin, kanslichef informerar om hur den politiska och tjänstemannaorganisationen är 

uppbyggd och kring uppdrag som ingår.  

 

Fråga: Likställighetsprincipen saknas mer utförligt i detta bildspel, det bör finnas med.  

Siv svarar att man absolut kan lägga till det.  

 

Sekreterare skickar ut bildspel efter mötet.  
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§ 22  

 

Övriga frågor 
 

Svar från föregående möte om matkuponger: Det finns sedan årsskiftet matkuponger i 

Junsele på Gunillagården. Uppstår några problem får man ta det direkt med personalen 

vid lunchserveringen.  

 

Sekreterare och ordförande informerar om att eftersom vi nu skickar ut förtroenderåds 

protokoll via epost, så kommer även kallelse och föregående protokoll att skickas ut via 

mejl fortsatt då dessa pappersutskick blir en stor kostnad vid varje utskick.  

 

Fråga: Vad har gjorts på Nipudden under ett helt år? 

Diskussion med bolaget har förts, tjänstepersonerna har pressat på att arbete ska utföras 

och nu verkar det som att arbetet är i gång igen.  

 

Ny fråga: Vem har köpt fastigheten? 

Ett bolag i Sundsvall är det som köpt den, de har flera fastigheter i Sundsvall och har gott 

rykte där. 

 

Ny fråga: Vilken enhet svarar för kontrakt skrivning? 

Ordförande svarar att det förmodligen är socialchefen i första hand och sedan 

kommunchefen.  

 

Ny fråga: Hur gör man med hyran för lokalerna som är under reparation, betalar man 

för dem under tiden? Önskemål om att man ska prata med socialchefen igen och se om 

hon kan trycka på ytterligare kring fortsatt renoveringen där. 

Ordförande kan inte ge svar på om man betalar hyra där då han inte är insatt i den 

verksamheten.  

 

Ny fråga: Har vi en mindre boendeplats på Nipudden nu under renoveringen? 

Ja, det har vi.  

 

Förtroenderåden på Ärebo och Skärvstagården fungerar inte, de har inte haft ett möte 

sedan 2020. Behöver hjälp av kommunen för att få i gång dessa igen. 

 

Ny fråga: Hur många arbetstillfällen kommer Hamreområdet att ge? 

Cirka 300 styckena sammanlagt räknar man på.  

 

Ny fråga: Medarbetare på boenden som varit vikarier får sluta när de har rätt till en tills 

vidare anställning då dom inte har rätt utbildning för tjänsten. Kan någon komma till 

KPR för att förklara kring anställningar och hur det fungerar? 

Vi bjuder in Karin Jakobsson på HR till nästa möte.  
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Ny fråga: Varför lyssnar offentliga arbetsgivare på EU, och försämrar för arbetsgivaren? 

Vi bjuder in Karin Jakobsson på HR till nästa möte. 

 

Ny fråga: Nya riktlinjer för förtroenderåden har kommit. Vi har inte fått dem utskrivna, 

vem gör det? Sekreterare skriver ut 20 exemplar och lämnar dem i receptionen på 

kommunhuset senast den 16 oktober. Skickas även ut till verksamhetsföreståndare.  

 

Ny fråga: Kommunens hemsida fungerar inte bra, har det gjorts något åt den? 

Ordförande svarar att man hoppas att tjänstepersoner har tittat på det.  
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§ 23 

 

Delgivning av handlingar 
 
Följande handlingar delges rådet: 

 

- Protokoll från Förtroenderåd, Gunillagården 2023-05-02, Nipudden 2023-05-15, 

Tuvan Solgården 2023-06-01 
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§ 24 

 

Kommande möte 
 
Beslut 
Pensionärsrådets nästa möte äger rum 2023-10-31 kl. 13:00 i B- och C-salen, Sollefteå 

kommunhus. 

Rådet har tillgång till salen från kl 12:00 för att ledamöterna från 

pensionärsorganisationerna ska kunna träffas för förmöte. 

 

Övriga sammanträdestillfällen under 2023: 

Onsdag den 7 december kl. 13:00 B- och C-salen 

 

Önskemål om innehåll vid nästa möte: 

Önskemål om att flytta nästa pensionärsråd till den 31 oktober då PRO har höstmöte den 

25 oktober. 

 

Bjuda in Solatum för att prata om inventarier, soltak, isolering av fönster och 

investeringar på fastigheter.  
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Datum 2023-08-30 


 


Tid Kl. 13:00  


 


Plats B- och C-salen, kommunhuset, Sollefteå 


 


Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 


 
Övriga   


närvarande Åsa Nilsson, språkcoach äldreomsorg 


 Helen Swenson, enhetschef  


 Siv Sjödin, kanslichef 


 Katarina Elfgren Jonasson, sekreterare 


 


 


 


 


Underskrifter Sekreterare: ………………………………………… 


   Katarina Elfgren Jonasson §§ 18 – 24 


 


 


 


 Ordförande: ………………………………………… 


  Kjell-Åke Sjöström (V) §§ 18 – 24 


 


 


  


 Justerare: ………………………………………… 


  Inger Eriksson (SPF) §§ 18 – 24  


 


 


 
  


 


Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, 
www.solleftea.se 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  


Namn När- 


var- 


ande 


Tjg. 


ers. 


Omröstning Reservation Anteckning 


§ § § § 


Ledamöter, kommunen        


Kjell-Åke Sjöström (V) x       Ordförande 


Jerry Mähler (C)   ---       


John Åberg (S) x       


Ledamöter, föreningar        


Folke Lindgren (PRO) ---       


Örjan Eriksson (PRO) x       Vice ordförande 


Paula Hällsten Sjögren (PRO) x        


Bengt Nilsson (PRO) x       


Carina Pettersson (SKPF) ---       


Vivan Strömqvist (SKPF) x          


Inger Eriksson (SPF) x       


Ersättare, föreningar        


Karin Engström (PRO) x x      Ersätter Folke Lindgren 


Ann-Christine Norman (PRO) x       


Lars Gradin (PRO) X       


Henry Jönsson (PRO) x       


Lisbet Berglund (SKPF) x x     
Ersätter Carina Pettersson 


Jim Abrahamsson (SKPF) ---        


Eva Persson (SPF) x      
 


 


 
Val av justerare 
Inger Eriksson (SPF) utses till justerare av dagens protokoll. 


 


Dagordning 
Dagordningen godkänns.   
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§ 18 


 


Föregående protokoll 
 
Beslut 
Mötesprotokollet från 2023-05-30 läggs till handlingarna. 


 


Kommentarer: 


§ 10 Uppföljning från föregående möte om förtroenderåd. 


Förtroende råd fungerar fortfarande inte. 


 


§ 11 Rättelse kring tolkning av text från föregående möte 2023-05-30 om att Sollefteå 


kommun har en bättre situation än andra kommuner på grund av etablering av 


Hamreområdet och Försvarsmakten.  


Än har inte Hamreområdet genererat några intäkter.  


 


Ingen i Junsele på Gunillagården har fått information om att inkomma med skrivelse för 


hjälpmedelsavgifter.  


 


Fråga: Ska det tas beslut på kommunstyrelsen utan att ha fått in några synpunkter från de 


som arbetar med hjälpmedel? Ja, det ska tas beslut om det på kommunstyrelsen på tisdag. 


Den punkten finns med på dagordningen. 


  


Ny fråga: Vad har utskottet sagt om hjälpmedelsavgifter?  


Ordförande svarar att utskottet ser positivt på detta. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







    


 
    


Nämnd/styrelse 


Kommunala Pensionärsrådet 
 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2023-08-30 


 


 


5 (13) 


§ 19 


 


Information om språkutbildningens utveckling 
 


Beslut 
Pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna. 


 


Informationer 


Åsa Nilsson, språkcoach informerar om språkutbildnings utveckling.  


Åsa träffade under 2022 35 vikarier på Solgården och Skärvstagården för språkutbildning, 


varje träff innefattar olika ämnen och anpassas utefter vikariernas behov. De som ingår i 


dessa språkutbildningar är vårdassistenter som kommit via AME, Arbetsförmedlingen 


eller Försörjningsstöd. Det börjar med att de får en praktikplats i städet eller i köket, 


samtidigt som de går på SFI varje vecka.  


Metodrum är iordningställt som ett vård rum för att praktiskt kunna lära ut kring 


bemötande, hygienvård, påklädnad, borstning av tänder, matning med mera.   


 


Språkombud ska utbildas för att i sin tur kunna utbilda fler. Kramfors kommun har 


språkombud på alla arbetsplatser och i Sollefteå fanns ingen då Åsa började denna tjänst i 


april 2022. Det köptes då in tjänsten från Kramfors, Åsa är nu utbildad till språkombud 


och kan därmed utbilda i Sollefteå kommun. Språkutbildning är ett ettårs projektet som 


tar slut 31 december 2023. Det finns för nuvarande 17 språkombud i kommunen. Dessa 


språkombud ska hjälpa till med språk, även till svenska medborgare t.ex. dyslektiker. Det 


visas hur man loggar in på datorer och hur man läser mejl bland annat.  


 


Fråga: Vad ska ett språkombud göra? 


Hjälpa och ge stöttning av språk, hjälpa enhetschefer med att förenkla papper och 


blanketter bland annat.  


 


Ny fråga: Har ni märkt en radikal förändring efter dessa språkutbildningar? 


Åsa säger att hon träffar personerna sporadiskt och att alla måste hjälpa till på 


arbetsplatserna. Alla som är med i språkutbildning ska genomföra ett test efter 6 månader 


för att följa utvecklingen.  


 


Pärm har upprättats som ett hjälpmedel för hur man till exempel värmer julmat, för att 


inte värma fel matvaror. Förklaring för vilka maträtter man använder lingonsylt till skapas 


genom bilder på maten. Bilderna är gjorda för att de som inte kan läsa ska kunna förstå 


dem.  


 


Åsa skickar runt ett utdrag under sittande möte på ett provresultat som uppvisar hur 


språkutvecklingen för en vikarie på första provet och på nästa prov 6 månader senare för 


samma person. Betydligt bättre resultat på det senare provet.  
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Ny fråga: Finns det språkombud på alla enheter nu? 


Nej inte ännu. 


 


Ny fråga: De anställda du jobbar med, tycker dom att detta är positivt eller är det inte 


bra? De är väldigt positiva till språkutbildningen.  


 


Ny fråga: Hur klarar man det hela om man inte är språkkunnig kring medicin t.ex? 


De får inte ge medicin, de får göra enklare saker.  


 


Språkutbildning är jätteviktigt. Det måste framföras att det inte är någon fara att fråga 


om man är osäker i stället för att göra något man inte är helt säker på.   


 


Ny fråga: Känner du att du är färdig i detta?  


Nej, vi behöver hitta en lösning för språkutbildning så vi kan behålla medarbetare. 


Jätteviktigt! De äldre måste vara trygga med oss.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







    


 
    


Nämnd/styrelse 


Kommunala Pensionärsrådet 
 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2023-08-30 


 


 


7 (13) 


§ 20 


 


Information om stadstrafik PAXA 
 


Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna. 


 


 


Informationer 


Helen Swenson, enhetschef informerar om projektet stadstrafik PAXA. 


Anropsstyrda turer körs om någon beställt en resa i förväg, de körs med en mindre buss. 


Det pågår ett ettårigt projekt för stadstrafik PAXA mellan Din Tur och Sollefteå kommun. 


Allt är ännu inte klart men det är satt ett preliminärt datum till den 9 december för ett 


event i centrum för uppvisning av denna buss, broscher och karta. Preliminärt datum för 


att denna buss ska vara i bruk är satt till den 10 december. I bussen kommer det att finnas 


13 sittplatser, 3 klaffsäten, 6 ståplatser och 1 plats för rullstol/rullator/barnvagn.  


 


Biljett kommer att vara bokningsbar via app eller att man ringer till Din Tur kundcenter. 


Medborgarservice kommer kunna hjälpa till med användning av app. Har man rullator, 


rullstol eller barnvagn med sig så behöver man uppge detta i bokningen för att se så det 


finns plats för detta. Om platsen redan är upptagen kommer bussen att köra en runda till. 


Kostnaden för att åka med denna buss kommer att vara densamma som en vanlig 


bussbiljett och den går utöver de ordinarie ringlinjerna.  


 


Din Tur vill se över hur man kan få fler personer att använda sig av bussförbindelse. 


Säffle kommun har testat detta och det har slagit väl ut samt så är även Sundsvall på gång 


att testa detta.  


 


Fråga: Kommer dessa hållplatser bli utmärkta på något vis? 


Det kommer att finnas en app som heter PAXA där man bokar sin plats. I appen kommer 


det att synas vart bussen befinner sig, hållplatser samt ens egen position.  


 


Helen visar en kartbild över platser denna buss kommer att kunna hämta och lämna 


medborgare på.  


 


Ny fråga: Är detta inom tätorten? 


Ja, det är i tätorten. Detta ska testas och sedan utvärderas för att se om det ska utökas.  


 


Ny fråga: De som har ärende till sjukhuset, kan de använda sig av denna buss? 


Då måste man boka en sjukresa, tanken är inte att konkurrera med taxiverksamheten. 


 


Säffle kommun är bra att jämföra mot Sollefteå kommun då de båda kommunerna ser 


liknande ut. Om detta ger bra resultat så finns det risk för att ringlinjen tappar sina 


passagerare och ersätts med denna buss. Den är användarvänlig.  
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Ny fråga: När ska denna buss börja gå? 


Bussen blev beställd under föregående vecka och den beräknas att komma i början av 


december och preliminärt vara i bruk den 10 december.   


 


Det kommer finnas uppställningsplatser för bussen om det inte är några som åker den.  


Betalningsmöjlighet på bussen kommer att finnas med betalkort. Körtider under vardagar 


kommer att vara mellan 06.00-21.00 och på lördagar 10.00-21.00. Denna buss ska ersätta 


de tomma stadsbussarna som går.  


 


Ny fråga: Kommer man kunna köpa månadskort? 


Nej inte till att börja med, vi får ser vad som händer på sikt.  


 


Helen kommer att medverka på nästa KPR den 31 Oktober för att informera om app och 


även hjälpa till med användandet av den efter mötet.  


 


Sekreterare skickar ut bildspel efter mötet.  
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§ 21 


 


Utbildning kommunorganisation 
 


Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna.  


 
 


Informationer 


Siv Sjödin, kanslichef informerar om hur den politiska och tjänstemannaorganisationen är 


uppbyggd och kring uppdrag som ingår.  


 


Fråga: Likställighetsprincipen saknas mer utförligt i detta bildspel, det bör finnas med.  


Siv svarar att man absolut kan lägga till det.  


 


Sekreterare skickar ut bildspel efter mötet.  
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§ 22  


 


Övriga frågor 
 


Svar från föregående möte om matkuponger: Det finns sedan årsskiftet matkuponger i 


Junsele på Gunillagården. Uppstår några problem får man ta det direkt med personalen 


vid lunchserveringen.  


 


Sekreterare och ordförande informerar om att eftersom vi nu skickar ut förtroenderåds 


protokoll via epost, så kommer även kallelse och föregående protokoll att skickas ut via 


mejl fortsatt då dessa pappersutskick blir en stor kostnad vid varje utskick.  


 


Fråga: Vad har gjorts på Nipudden under ett helt år? 


Diskussion med bolaget har förts, tjänstepersonerna har pressat på att arbete ska utföras 


och nu verkar det som att arbetet är i gång igen.  


 


Ny fråga: Vem har köpt fastigheten? 


Ett bolag i Sundsvall är det som köpt den, de har flera fastigheter i Sundsvall och har gott 


rykte där. 


 


Ny fråga: Vilken enhet svarar för kontrakt skrivning? 


Ordförande svarar att det förmodligen är socialchefen i första hand och sedan 


kommunchefen.  


 


Ny fråga: Hur gör man med hyran för lokalerna som är under reparation, betalar man 


för dem under tiden? Önskemål om att man ska prata med socialchefen igen och se om 


hon kan trycka på ytterligare kring fortsatt renoveringen där. 


Ordförande kan inte ge svar på om man betalar hyra där då han inte är insatt i den 


verksamheten.  


 


Ny fråga: Har vi en mindre boendeplats på Nipudden nu under renoveringen? 


Ja, det har vi.  


 


Förtroenderåden på Ärebo och Skärvstagården fungerar inte, de har inte haft ett möte 


sedan 2020. Behöver hjälp av kommunen för att få i gång dessa igen. 


 


Ny fråga: Hur många arbetstillfällen kommer Hamreområdet att ge? 


Cirka 300 styckena sammanlagt räknar man på.  


 


Ny fråga: Medarbetare på boenden som varit vikarier får sluta när de har rätt till en tills 


vidare anställning då dom inte har rätt utbildning för tjänsten. Kan någon komma till 


KPR för att förklara kring anställningar och hur det fungerar? 


Vi bjuder in Karin Jakobsson på HR till nästa möte.  
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Ny fråga: Varför lyssnar offentliga arbetsgivare på EU, och försämrar för arbetsgivaren? 


Vi bjuder in Karin Jakobsson på HR till nästa möte. 


 


Ny fråga: Nya riktlinjer för förtroenderåden har kommit. Vi har inte fått dem utskrivna, 


vem gör det? Sekreterare skriver ut 20 exemplar och lämnar dem i receptionen på 


kommunhuset senast den 16 oktober. Skickas även ut till verksamhetsföreståndare.  


 


Ny fråga: Kommunens hemsida fungerar inte bra, har det gjorts något åt den? 


Ordförande svarar att man hoppas att tjänstepersoner har tittat på det.  
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§ 23 


 


Delgivning av handlingar 
 
Följande handlingar delges rådet: 


 


- Protokoll från Förtroenderåd, Gunillagården 2023-05-02, Nipudden 2023-05-15, 


Tuvan Solgården 2023-06-01 
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§ 24 


 


Kommande möte 
 
Beslut 
Pensionärsrådets nästa möte äger rum 2023-10-31 kl. 13:00 i B- och C-salen, Sollefteå 


kommunhus. 


Rådet har tillgång till salen från kl 12:00 för att ledamöterna från 


pensionärsorganisationerna ska kunna träffas för förmöte. 


 


Övriga sammanträdestillfällen under 2023: 


Onsdag den 7 december kl. 13:00 B- och C-salen 


 


Önskemål om innehåll vid nästa möte: 


Önskemål om att flytta nästa pensionärsråd till den 31 oktober då PRO har höstmöte den 


25 oktober. 


 


Bjuda in Solatum för att prata om inventarier, soltak, isolering av fönster och 


investeringar på fastigheter.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 





